

TABLE OF CONTENTS**目 录**

基于碳量子点内滤作用测定水样中对硝基苯酚

Determination of P-Nitrophenol in Water Samples Based on Carbon Dots by Inner Filter Effect

邵悦馨, 张云龙, 王鑫, 王林慧, 王翠翠, 王菁星, 向国强..... 209

南疆和田地区“3.12”强沙尘暴天气过程诊断分析

Analysis of Strong Sandstorm in Hotan Region of South Xinjiang Province on March 12

古扎丽奴尔·艾尼瓦尔, 玛伊莱·艾力, 刘沈芳..... 218

四川盆地中二叠统茅口组硅质岩研究现状

Research Status of Middle Permian Maokou Formation Chert in Sichuan Basin

李立基, 范建平, 任佳鑫..... 234

碳化钨增强 AlCrFeNiSi 高熵合金的性能研究

Properties of AlCrFeNiSi High Entropy Alloy Reinforced by Tungsten Carbide

郑贤宝, 孟祥然, 曹艺, 郭晓影..... 241

常德市旅游资源分布概况研究

Research on the Distribution of Tourism Resources in Changde City

刘也汇..... 247

环境污染对非线性偏害共生系统影响的动力学分析

Dynamic Analysis of the Influence of Environmental Pollution on a Nonlinear Amensalism System

何珊珊, 安霞, 王福昌..... 256

EC 产品在 2021 年“小寒”寒潮中的应用

Application of EC Products in Cold Wave in Lesser Cold of 2021

李柄更, 陈晓斌, 刘志宏..... 265

基于共同前缀位置的哺乳动物 mtDNA 序列系统发育分析

Phylogenetic Analysis of Mammalian mtDNA Sequences Based on Common Prefix Positions

陆超, 王代..... 272

基于前缀标识符及其位置的 DNA 序列比较

Comparison of DNA Sequences Based on Prefix Identifiers and Their Locations

王代, 陆超..... 281